
ЧРЕЗ : г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОбС
РЕГИСТРАЦИОНЕН ИНГРГС

ДО: г - н  Даниел Панов

Велико Търново

Кмет на Община

Велико Търново

ПИТАНЕ

От Групата общински съветници от БСП във Великотърновския общински

съвет

Относно: Разширяване нерегламентирано сметище на територията
на село Ресен.

Уважаеми г-н Панов,

С питане вх.№ 2247/ 13.06.2018 г. остро поставихме пред Вас 
проблема свързан с допускане нерегламентирани сметища на 
територията на община Велико Търново -  от една страна контрол, от друга 
санкции и от трета саниране на замърсените терени. В част от отговора си 
по повод десетките декари замърсена територия в землището на село 
Ресен,Вие заявихте : „За 2018 година до настоящия момент от кметство 
село Ресен не е подадена заявка за почистване на замърсени терени, но 
при необходимост общината има готовност да изпрати необходимите 
ресурси."

Днес, близо 6 месеца по-късно въпросното сметище в землището на 
село Ресен не само, че не е почистено, но и се е разширило. Като 
доказателство ще Ви предоставим снимков материал.

По националните медии се появиха Ваши изявления, като 
Председател на НСОРБ, в които Вие енергично защитавате тезата за



повишаване пътния данък на автомобилите. Във Вашата „Програма за 
управление" - такъв елемент няма, макар да разбираме, че тезата за 
повишаване на данъците при Вас датира от 2015 г.Основанието Ви -  
екологични мотиви. Това е лесно, уважаеми г-н Панов -  да събирате 
повече пари от хората, но екологията не са само изгорелите газове, 
екология са и нерегламентираните сметища на територията на общината, в 
частност в село Ресем и екологичните последствия от тях. В тази връзка е и 
въпросът ни към Вас:

В състояние ли сте да се справите с нерегламентираните сметища на 
територията на община Велико Търново, в частност село Ресен, като 
сериозен екологичен проблем?

Очакваме Вашия устен отговор и неговия писмен вариант!

14 ноември 2018 г. С уважение:

Велико Търново Петко Тюфекчиев -

Председател rpyj^ fjia БСП


